
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 05                                                          

Zakończenie obrad o godz. 11 45 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  IV/2007  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  30 stycznia  2007 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar  Gąsiorski otworzył  
IV obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów oraz  nowo wybranych 
Sołtysów , zaproszonych gości , Panią Wójt i  pracowników Urzędu  
Gminy oświadczył , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu uczestniczy 
15 radnych .  

 
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski złoŜył Ŝyczenia i 
gratulacje wybranym Sołtysom w osobach : Pana Andrzeja 
Śmigielskiego – Sołectwo Starkowo, Jadwigi Fudala – Sołectwo Rowy, 
Ryszarda Molendy – Sołectwo Dębina.  

 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 

wcześniej wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy 
Waldemar G ąsiorski  wniósł autopoprawkę tj. po pkt. 8 wprowadza 
się pkt. 9  o brzmieniu: „zmiany Uchwały Nr III/22/2006 Rady Gminy 

Ustka z dnia 27 grudnia 2006 r w sprawie zmiany Sta tutu Gminy 
Ustka”.  Pozostałe punkty porządku obrad zmieniają kolejność. 

 
Przewodnicz ący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy są 
uwagi do przedstawionego porządku obrad. 
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W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  
Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsiorski poddał pod 
głosowanie proponowany  porządek obrad  

 
 

Głosowało   - 15  
 
Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy jednogłośnie   przyjęła 
następujący   

 
 

Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe:  
  a/ otwarcie sesji  

b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
 3. Interpelacje i zapytania.  
 
4.  Sprawozdanie z realizacji zadań MG Ośrodka Pomocy 

Społecznej za okres od 01 stycznia  do 31 grudnia 2006 roku. 
 

5. Powołanie Sekretarza Gminy Ustka. 
- podjęcie uchwały 

 
 
 
 



 
- 3 – 

 
 

6. Podjęcie uchwały w spr. planu potrzeb w zakresie wykonywania 

prac społecznie uŜytecznych na terenie gminy Ustka. 
 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/50/2003 Rady 
Gminy Ustka z dnia 26 lutego 2003 r w spr. ustaleni a kierunków 
działania Wójta w niektórych sprawach. 

 
8.  Uchwalenie budŜetu gminy Ustka na rok 2007. 

- podjęcie uchwały 
 

9.  Zmiany Uchwały Nr III/22/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 22 
grudnia 2006 r w sprawie zmiany Statutu Gminy Ustka  
- podjęcie uchwały 

 
10.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 
11.   Wolne wnioski i informacje.  

 
12.   Zakończenie obrad. 

 
 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 

dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 

Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 
 
 

Protokół  Nr III/2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
22 grudnia  2006 r. 

 

Głosowało   - 15 
 
Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    przyjęła 
Protokół Nr III/2006 z dnia  22 grudnia 200 6 r 
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Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Gminy 

udzielił głosu  Pani Wójt Annie Sobczuk - Jodłowskiej , 
która  przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym obejmującym okres działalności urzędu 

od dnia 22 grudnia 2006 r  do dnia 2 9 stycznia 200 7. 
Ponadto Pani Wójt przedstawiła Radzie swojego Zastępcę w osobie 

Pana Krzysztofa Wysockiego. 
Poinformowała o moŜliwości udziału w Balu . Osoby chętne winny 

zgłosić swój udział do dnia 1 lutego w Sekretariacie Urzędu 
  Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 
 
 
W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pani Wójt 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 
 
 
- Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym obejmującym okres działalności urzędu  
od dnia22 grudnia 2006 r  do 29 stycznia 2007 r 

 

Głosowało   - 15 
 
Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    przyjęła 
Sprawozdanie Wójta z działalności urzędu w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania.  
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  W przedmiocie sprawy głos zabrali:  

 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
 - złoŜył pisemne interpelacje w zakresie następujących spraw: 
1. – nieprawidłowości związane z realizacją inwestycji  na działce 44/64  

„BETA-STYL” istnieją nadal. Dodatkowo powiększa się nielegalne 
wysypisko śmieci i gruzu.  

 
2. – nawierzchnia ul. Armii Krajowej (od płyt betonowych do lasu) 

wymaga natychmiastowej naprawy.  
Mostek, który znajduje się na ul. Armii Krajowej grozi zawaleniem. 
Droga polna ze wsi Przewłoka w kierunku lasu wymaga pilnej  
naprawy. 

 
Treść w/w interpelacji stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
 

Radny Andrzej Zawada 
1. -   proszę o odpowiedź – jakie zobowiązania ma Gmina na rok 2007, o 
których nie mówi się w budŜecie 

 
2. -  jeŜeli toczą się postępowania w spr. powództwa cywilnego, których 
stroną pozwaną jest Urząd Gminy to  jaka jest wysokość roszczeń  
 
3. -   temat Dębiny i Przewłoki – jakie są to kwoty i czego będą dotyczyć 
nieprzewidziane wydatki 

 
 
  Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

1. – na drodze powiatowej Nr 1110 od drogi wojewódzkiej w kierunku 
Charnowa jest niedroŜny rów co powoduje wypływ wody na jezdnię 

 
2. – zasygnalizował problem wycieku wody z  niedroŜnych  rowów na 

posesję 45 
 

 Anna Turowska Sołtys wsi Machowino 
1. – czy w tym roku jest moŜliwość zrealizowania zadania – kładki na rz. 

Słupi 
2. – na terenie gminnym w m. Machowino są dwie niedroŜne studzienki 

co  grozi   zalewaniem  posesji Nr 73 
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Maria Drapała Sołtys wsi Przewłoka 
- czy Urząd przewiduje nałoŜenie obowiązku na mieszkańców do 
utrzymywania droŜności  rowów przylegających do ich posesji.  
 
 
Jadwiga Fudala Sołtys wsi Rowy 
1. – zgłosiła problem zalewania wodą ul. Kościelnej w Rowach 
 
2. – brak oświetlenia przy Świetlicy w Rowach 
 
 
Bogdan Sikorski Sołtys wsi Grabno – Zimowiska 
-  z wypowiedzi  poprzedników naleŜy stwierdzić , iŜ  istnieje problem 
niedroŜnych rowów na terenie całej gminy. Zarządy Dróg Powiatowych   
i Wojewódzkich sprawę od siebie oddalają tłumacząc to w róŜny 
sposób. W związku z tym stawiam wniosek by Gmina przyjrzała się temu 
tematowi i problem wyjaśnić do końca. 
 
 
Adam Kaźmierski Sołtys wsi Wodnica 
- oczyścić staw i zasypane studzienki w m. Wodnica 
 
Józef Odnoczko Sołtys wsi Zaleskie 
1. – kiedy będzie dokończona kanalizacja w m. Zaleskie 
 
2. – ustawić  znak ograniczający prędkość przez wieś w m. Zaleskie  
 
 
Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
- zniszczone zejścia na plaŜę  w m. Dębina. Pozostała część zejść nie ma 
schodów i jest  przerwa co uniemoŜliwia  wejście na plaŜę. Zejścia zostały 
częściowo zabezpieczone przez pracowników interwencyjnych lecz nie jest to 
rozwiązaniem problemu.   PrzyjeŜdŜający turyści w soboty i niedziele nie mają 
moŜliwości zejścia  na plaŜę. 
 
 
Barbara Molenda Sołtys wsi Lędowo 
- kiedy będzie podłączona kanalizacja w Lędowie 
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Ad. 4. W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Waldemar Gąsiorski udzielił głosu Pani Alicji 

Roguszczak - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ustce, która przedstawiła sprawozdanie z 

realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres od 01stycznia 
do 31 grudnia 2006 r zgodnie z zał. Nr 5 do niniejszego 

protokołu. 
 
 
W związku z brakiem zapytań Rada Gminy przyjęła przez 

aklamację w/w sprawozdanie. 
 
   

Ad. 5. Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 

przedstawił  : 
 

 
- proj. uchwały  w spr. powołania Sekretarza Gminy Ustka 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony proj. uchwały 

 

Głosowało   - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr IV/23/2007 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

 
 
Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił   

 
 

 - proj. uchwały w spr planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie uŜytecznych na terenie 
gminy Ustka 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie powyŜszy proj. uchwały  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony proj. uchwały 

 

Głosowało   - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr IV/24/2007 stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 

- proj. uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/50/2003 rady 
Gminy Ustka z dnia 26 lutego 2003 r w spr. ustalenia 
kierunków działania Wójta w niektórych sprawach 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały.  
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- z dyskusji na poszczególnych Komisjach mam informację, iŜ 

Komisja Edukacji…i Komisja Rewizyjna zaproponowały zmianę  do 
przedstawionego proj. uchwały przez Panią Wójt  tj. w § 1 pkt. 2  
ryczałt w wysokości 60 zł wynosi dla sołtysów sołectwa o liczbie 

mieszkańców do 500 osób i 80 zł dla sołtysów sołectwa o liczbie 

mieszkańców powyŜej 500 osób. 
Propozycja Pani Wójt to  ryczałt w wysokości 60 zł , którą popiera 

Komisja Rozwoju… i Komisja Rolnictwa. 
W związku z powyŜszym poddam pod głosowanie punkt 2  
proponowanych  stawek ryczałtu. Projekt, który uzyska największą 
ilość głosów  zostanie przyjęty do uchwały. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- pytanie kieruję do wnioskodawców. Jak wyobraŜają sobie  podział 

ilości mieszkańców w miejscowościach typowo sezonowych jak 
Rowy, Dębina, Podrąbie, gdzie w sezonie letnim mamy nie 500 
mieszkańców, a tysiące ludzi. W tym momencie Sołtysi tych 

miejscowości wykonują bardzo duŜo telefonów. JeŜeli rozgraniczymy  

ilość mieszkańców to wniosek dotyczy dwóch sołectw – Objazda i 
Przewłoka.  

 
  Radny Andrzej Zawada 

- poniewaŜ byłem inicjatorem zmiany  treści uchwały i jeŜeli są jakieś 

inne propozycje to proszę zgłosić. Wiem, Ŝe są takie sołectwa, gdzie 

Sołtys bardzo często wydaje na rozmowy słuŜbowe więcej środków 

finansowych. Nie miałem takiej wiedzy, które Sołectwa mają więcej 
mieszkańców. Jeśli chodzi o Rowy i inne miejscowości nadmorskie to 

w kaŜdej chwili moŜna podjąć kolejną uchwałę przed sezonem letnim. 

Wnoszę by dzisiaj przyjąć uchwałę z poprawką. 
 
Radny Wiesław Kurowski 
- w miejscowościach nadmorskich w sezonie letnim przebywa bardzo 
duŜo turystów i w związku z powyŜszym wnioskuję by przez okres 3-4 
w okresie sezonu ,miesięcy ryczałt dla tych Sołtysów wynosił 80 zł 
miesięcznie  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nośnikiem do zwiększenia ryczałtu Sołtysom w miejscowościach 

nadmorskich  niech będzie pobór opłaty miejscowej (za miesiąc 

czerwiec, lipiec i sierpień)  
 
  Radny Andrzej Zawada 

- by uchwała nie budziła wątpliwości wydaje mi się, Ŝe po 
przedstawionych sugestiach na najbliŜszej Sesji dokonać poprawki do 
przedmiotowej uchwały. Nie chciałem nikogo dzielić , chodziło mi 

tylko o to, Ŝe są takie potrzeby 
 
Maria Drapała Sołtys wsi Przewłoka 
- proponuję jednolitą stawkę dla wszystkich Sołtysów po 60 zł 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na pewno intencją radnego A. Zawady , ani moją nie było to , by 
ktoś z Sołtysów czuł się uraŜony . Przygotowując proj. uchwały nie 
zastanawiałam się nad zróŜnicowaniem  stawek.. Jest problem i 
niezasadnym byłoby wydawanie własnych pieniędzy przez Sołtysów 

na załatwianie spraw związanych ze sprawowaniem mandatu. Nie 

chcę by to było odbierane, Ŝe jestem wrogiem zróŜnicowania stawek 

lecz naleŜy obiektywnie temat rozwiązać. Podniesienie tych stawek 

dla pewnej ilości sołtysów to nie są aŜ tak wielkie koszty za pracę , 

którą wykonują sołtysi. Temat uwaŜam za słuszny do rozwiązania. 
 
  Radny Andrzej Zawada 

- w związku z powyŜszym wycofuję swój wniosek i proszę by Urząd 
dopracował ten temat i zaproponował zmianę do uchwały. W dniu 
dzisiejszym naleŜy przegłosować projekt uchwały w wersji przedłoŜonej 
przez Panią Wójt. 
 
Radny Wiesław Kurowski 
- wycofuję swój wniosek dot. zwiększenia ryczałtu w kwocie 80 zł 
przez okres sezonu letniego 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony proj. uchwały w wersji przedłoŜonej 
przez Panią Wójt 

 

Głosowało   - 15 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
podjęła Uchwałę Nr IV/25/2007  stanowiącą zał. Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. 8. W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady Gminy 

przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy Ustka na 
rok 2007 

 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ nie będzie odczytywał uchwał, które były 

przedstawiane  na Komisjach tj. Uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku    Nr 267/IV/2006 z 

dnia 14 grudnia 2006 r  w spr. opinii o projekcie budŜetu Gminy 

Ustka na 2007 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

prognozą długu i objaśnieniami oraz Uchwała Nr 271/IV/2006 z dnia 

27 grudnia 2006 roku  uznająca, Ŝe Gmina Ustka posiada moŜliwość 

wykupu obligacji komunalnych w łącznej wysokości 3 mln zł na 

warunkach określonych we wniosku. 
Treść w/w uchwał stanowi zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  budŜet na 2007 rok  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie .  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie budŜet na 2007 rok  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie budŜet.  Pani Wójt informowała 

na Komisjach, iŜ budŜet jest trudny . Są zadania inwestycyjne, które 
naleŜy uwzględnić w budŜecie i  zadania dotyczące opracowania 

planów zagospodarowania przestrzennego i przygotowania działek do 

sprzedaŜy.  Na zdania te niezbędnym jest zabezpieczenie 

odpowiednich środków finansowych. Pomimo, Ŝe budŜet jest napięty 

i moŜna go róŜnie oceniać to mamy zdolność kredytowania. 
Uwzględniając wszystkie aspekty i by moŜna było przystąpić do 

realizacji zadań budŜet musi być przyjęty. Zawsze jest moŜliwość 

dokonania zmian ,co deklarowała Pani Wójt  by  budŜet zapewnił 

realizację zawartych  zadań, do których gmina jest zobowiązana. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

Radny Andrzej Zawada 
- w związku z tym , iŜ na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej nie mogła 

uczestniczyć Pani Wójt i Pani Skarbnik proszę o udzielenie pisemnej 

odpowiedzi na następujące pytania: 
1. – czy w ramach dotacji dla GOK zakładany jest wzrost płac dla 

opiekunów   Świetlic (obecnie zarabiają od 200 do 250 zł) 
 
2. – czy w tej dotacji mieszczą się takŜe środki na łączność. Czy 

Dyrektor GOK korzysta z telefonu słuŜbowego. Jeśli tak, to czy 
dyrektorzy innych placówek równieŜ korzystają z telefonów 
słuŜbowych 
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3. – czy wystawiony jest do sprzedaŜy teren po byłem OSiR w Rowach 
 
4. – w budŜecie jest zaplanowana  kwota 800 tyś zł na odszkodowania . 

Czy w tej kwocie zwarte są równieŜ  kary – płace komorników . W 
2006 r  zdarzyła się sytuacja, Ŝe gmina z jakiegoś powodu nie zapłaciła i 
komornik naliczył swoje koszty w wysokości 120 tyś zł, a nauczyciele, 
którzy od pięciu lat nie mają podwyŜszonego dodatku motywacyjnego o 1 
% . Czy w budŜecie są takie środki przewidziane 

 

5. – zadania do wykonania  na  Przewłoce – czy jest tak, Ŝe doszło do 
błędnego, wadliwego  zaprojektowania i połoŜenia instalacji i dlatego 
będziemy musieli wykonywać jakieś inwestycje . Czy jest zabezpieczona 
na to kwota i  ewentualnie jeśli okaŜe się, Ŝe błąd wynikał z czyjejś pracy , 
a nie Urzędu Gminy, to czy Urząd będzie ewentualnie dochodził praw . 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- budŜet, który otrzymali radni jest spuścizną, którą otrzymałam. 

Naniesione poprawki dotyczą zaleceń Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Na dzień dzisiejszy niezbędnym jest przyjęcie 
budŜetu by móc uruchomić  procedury konkursowe, które 

uniemoŜliwiają funkcjonowanie np. Gminnym Klubom Sportowym. 
Niektóre zadania zostaną zdjęte z budŜetu .  Wstrzymałam  zadanie – 
budowa świetlicy i remizy straŜackiej w Starkowie, gdyŜ uwaŜam, Ŝe 

w pierwszej kolejności naleŜy realizować  zadania oczekujące od lat, 
które  „zniknęły”  z wieloletniego planu inwestycyjnego, a miały być 

realizowane. Cały czas podkreślam zadanie – Przewłoka IV poniewaŜ 

zgodnie z podjętą uchwałą Rady  do 2007 r winny być zrealizowane 

wszystkie drogi tymczasowe. Zgodnie z uchwałą przebiega sprzedaŜ 

działek , a w Aktach Notarialnych są zapisy dot. zobowiązań Gminy. 
Nie chcę dopuścić do tego by do gminy trafiały pozwy o 

odszkodowania  z tytułu poniesionych szkód  na skutek zaniechania 
pewnych działań przez gminę. W związku z powyŜszym jest to 

zadanie priorytetowe, które obejmuje wybudowanie dróg 
tymczasowych, a nie mówi o odwodnieniu terenu niezbędnego 
elementu przed przystąpieniem do prac drogowych. Kosztorys na 
odwodnienie terenu to kwota ok. 1.300.000 zł , a koszt dróg 

tymczasowych w I etapie równieŜ stanowi milionowe kwoty. Zadanie 
to najprawdopodobniej nie będzie zrealizowane do końca 2007 r 

poniewaŜ nie ma fizycznej moŜliwości wykonania zamierzenia z 
etapem projektowym   i realizacja tego zadania moŜe  przebiegać do 

końca 2008 roku.  
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W I etapie będą realizowane drogi przylegające do juŜ sprzedanych 

nieruchomości.  
Po dzisiejszej Sesji spotkam się  z Sołtysami, którzy  podadzą mi  
informację o zadaniach do wykonania w swoich sołectwach . W ciągu 

miesiąca przygotuję program inwestycyjny i wówczas będę mogła 

określić, kiedy przystąpimy do zadania kanalizacji w Lędowie 

(odpowiedź na interpelację Sołtysa). Na dzień dzisiejszy moŜliwość  
przystąpienia do realizacji  zadania w zakresie  kanalizacji będzie  
moŜliwa przy pozyskaniu  środków z zewnątrz , o które moŜemy się 

starać poniewaŜ dysponujemy projektami – Zaleskie etap II , 
Starkowo, Machowino – etap I. 
Płace opiekunów w GOK – z moich informacji wynika, Ŝe będą 

nieznaczne podwyŜki płac dla kilku opiekunów.  Na etapie zmian w 

budŜecie temat ten  moŜe być ponownie przeanalizowany. 
Sprawa stwierdzenia niewaŜności w części   uchwały podatku od 
nieruchomości  w zakresie GOK  – pomimo uchylenia w części jest 
moŜliwe zwolnienie z podatku od nieruchomości zajętych przez GOK 
na wniosek Dyrektora. W uchwale tej nie powinno dojść do  
wskazania podmiotu zwalnianego tzw. zwolnienie podmiotowe. 
Dopuszczalne  jest zwolnienie przedmiotowe. 
Czy w budŜecie jest zaplanowana kwota na odszkodowania – środki 

na odszkodowania i ewentualne kary ten budŜet przewiduje 
Środki łączności GOK – mam świadomość, Ŝe Dyrektor GOK 

korzysta z telefonu słuŜbowego, nie posiadam wiedzy na temat 

pozostałych jednostek. 
Temat Przewłoki – czy doszło do wadliwego zaprojektowania 
instalacji – temat ten jest mi nieznany . JeŜeli zawinił projektant to 

nie widzę innej moŜliwości jak dochodzenie odszkodowania. 
Sprawa sprzedaŜy terenu po OSiR w Rowach – przetarg na sprzedaŜ 

tego terenu ma się odbyć 9 lutego br . Na spotkaniu z mieszkańcami 
m. Rowy powiedziałam, Ŝe nie będę cofała decyzji mojego 
poprzednika . JeŜeli w tym terminie teren  nie zostanie zbyty – 
wstrzymam procedurę sprzedaŜy. UwaŜam, Ŝe teren ten powinien być 

wykorzystany na potrzeby gminy. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- uchwałą Zebrania Wiejskiego podjęliśmy decyzję  o nie 
sprzedawaniu tych działek, natomiast działki te są wyznaczone do 
sprzedaŜy. Wydaje mi się, Ŝe nie ma przeciwwskazań, by wycofać je z 
przetargu. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- naleŜy zdać sobie sprawę, Ŝe pomimo tego , Ŝe gmina jest 
wyrazicielem Państwa woli to  ma teŜ obowiązek   realizować pewne 

zadania. SprzedaŜ mienia jest jedną z moŜliwości  pozyskania 
środków finansowych  na realizacje zadań. Mój  poprzednik określił 

politykę sprzedaŜy tych nieruchomości . Obecnie nie widzę powodów  
odwołania przetargu . Nie zamierzam  zaciągać  kolejnego kredytu by 
wywiązać się z wcześniejszych zobowiązań. Wydaje mi się, Ŝe warto 

zaciągnąć kredyt na duŜe inwestycje takie jak kanalizacja , a nie na 

realizację bieŜących zadań . Popieram mieszkańców Rowów, Ŝe  nie 

mają terenu blisko morza lecz na dzień dzisiejszy nie wycofam tej 
nieruchomości ze sprzedaŜy. Poczekam na wynik przetargu, jeŜeli 

teren ten nie zostanie zbyty, nie ogłoszę ponownej procedury 
przetargu. 
 
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony proj. uchwały 

 

Głosowało   - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 

Uchwałę Nr IV/26/2006 stanowiącą zał. Nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

 
 
 

Ad. 9.  Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 
 

 
  - proj. uchwały w spr. zmiany Uchwały Nr III/22/2006 Rady 

Gminy Ustka z dnia 22 grudnia 2006 r w sprawie zmiany 
Statutu Gminy Ustka 
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- w dniu dzisiejszym radni otrzymali proj. uchwały w spr. zmian 

Statutu Gminy poniewaŜ dzisiaj do Biura Rady wpłynęło  pismo z 

Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego zawiadamiające, iŜ Uchwała Nr 

III/22/2006 Rady Gminy z dnia 22 grudnia 2006 r w spr. zmiany 
Statutu Gminy Ustka, raŜąco narusza prawo w zakresie określenia 

terminu wejścia w Ŝycie uchwały tj. § 3 w brzmieniu „Uchwała 

wchodzi w Zycie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu…”, a ma być 

zapis „Uchwała wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od ogłoszenia…” 

W związku z powyŜszym  został przygotowany proj. uchwały 

zmieniający ten zapis. 
Po ogłoszeniu w Dz.U. uchwały zmieniającej Statut będą 

wprowadzone pod obrady Rady uchwały w spr. powołania Komisji i 

diet dla radnych.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony proj. uchwały 

 

Głosowało   - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    podjęła 

Uchwałę Nr IV/27/2006 stanowiącą zał. Nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
Ad.10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Wójt Anna 
Sobczuk - Jodłowska 
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Odpowiedź na interpelacje radnego Henryka Tomaszewskiego 
1. – nieprawidłowości związane z realizacją inwestycji  na działce 44/64  

„BETA-STYL” istnieją nadal. Dodatkowo powiększa się nielegalne 
wysypisko śmieci i gruzu.  

 
Na dzień dzisiejszy problem polega na tym , Ŝe nie wpłynęło 
zwrotne potwierdzenie wysłanego pisma . W związku z 
powyŜszym zastosujemy doręczenie podania poprzez pracownika.  
 
2. – nawierzchnia ul. Armii Krajowej (od płyt betonowych do lasu) wymaga 

natychmiastowej naprawy.  
Mostek, który znajduje się na ul. Armii Krajowej grozi zawaleniem. 
Droga polna ze wsi Przewłoka w kierunku lasu wymaga pilnej  naprawy. 

 
Podejmowanie  działań nie było moŜliwe z uwagi na 
nierozstrzygnięte przetargi na sprzęt i kruszywo. MoŜliwe jest 
pozyskanie gruzu – tłucznia ceglanego i od jutra zadania dot. 
naprawy dróg  będą realizowane . 
Nie wypowiadam się co do mostku –  przyjmuję temat  do 
zbadania i realizacji. 

 
 

Odpowiedź na zapytania radnego Andrzeja Zawady 
1. -   proszę o odpowiedź – jakie zobowiązania ma Gmina na rok 2007, o 
których nie mówi się w budŜecie 

 
2. -  jeŜeli toczą się postępowania w spr. powództwa cywilnego, których 
stroną pozwaną jest Urząd Gminy to  jaka jest wysokość roszczeń  
 
3. -   temat Dębiny i Przewłoki – jakie są to kwoty i czego będą dotyczyć 
nieprzewidziane wydatki 

 
 Toczą się dwa procesy, w tym jeden  z powództwa Gminy na 
kwotę ca 1.300.000 zł – zobowiązania z tytułu podatku od 
nieruchomości , a drugi z powództwa Spółki – kontrakt.  Jesteśmy 
w posiadaniu nakazu I instancji Sądu na kwotę ca 70 tyś zł. Jest  
to niekwestionowana zapłata  lecz do momentu uprawomocnienia 
się wyroku Sądu będę przeciągała postępowanie świadomie 
naraŜając gminę na koszty zastępstwa procesowego. Podjęłam 
taką decyzję , poniewaŜ  na dzień dzisiejszy strona skarŜąca nie 
posiada Ŝadnego majątku , który  
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moŜna  przejąć za zobowiązania wobec gminy. W dniu 7 lutego br 
jestem umówiona na negocjacje ze Spółką i mam nadzieję, Ŝe 
dojdzie do ustaleń godzących interesy. W  przypadku sporów 
sądowych  naleŜy liczyć się z kosztami. Zapłata wyroku z  2006 r 
nie mówi o tak wysokich kosztach komorniczych  - one  wynosiły 
połowę  kwoty  podanej przez radnego, reszta to koszty 
procesowe.  
Przewłoka - zobowiązaniem  jest wykonanie dróg tymczasowych i 
spójnego  z tym zadaniem   odwodnienia.  
Dębina – do wykonania jest sieć wodociągowa. Nie ma Ŝadnych 
zobowiązań pisemnych w formie uchwał. Widziałam pisemne  
zobowiązania w formie odpowiedzi na wnioski mojego 
poprzednika. 

 
 

Odpowiedź na interpelacje Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Bogdana śabińskiego 
1. – na drodze powiatowej Nr 1110 od drogi wojewódzkiej w kierunku 

Charnowa jest niedroŜny rów co powoduje wypływ wody na jezdnię 
 
Będę interweniowała telefonicznie w Zarządzie Dróg 
Powiatowych w zakresie realizacji powyŜszego wniosku. 

 
2. – zasygnalizował problem wycieku wody z  niedroŜnych  rowów na 

posesję 45 
 

Przyjmuję wniosek do rozeznania. 
 
 
Odpowiedź na zapytania Anny Turowskiej Sołtysa wsi 
Machowino 
1. – czy w tym roku jest moŜliwość zrealizowania zadania – kładki na rz. 

Słupi 
 
Zadanie to przewidziane jest w budŜecie na 2007 r do realizacji w 
ramach porozumienia z Gminą Słupsk. 
 
2. – na terenie gminnym w m. Machowino są dwie niedroŜne studzienki co 

grozi   zalewaniem  posesji Nr 73 
 

Wniosek zostanie zrealizowany w ramach prac interwencyjnych. 
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Odpowiedź na zapytanie Marii Drapała Sołtysa wsi Przewłoka 
- czy Urząd przewiduje nałoŜenie obowiązku na mieszkańców do 
utrzymywania droŜności  rowów przylegających do ich posesji.  
 
W sprawie rowów i ich droŜności przygotuję informację w formie 
obwieszczenia Wójta w zakresie obowiązków mieszkańców. Za 
pośrednictwem sołtysów i radnych dotrzemy do mieszkańców. Nie 
chciałabym, by dochodziło  do wykonania zadania przez gminę i 
obciąŜenia mieszkańca w drodze przymusu administracyjnego 
poniewaŜ moŜe się zdarzyć, Ŝe wydatkujemy  środki z budŜetu 
gminy, które będą nie do odzyskania z uwagi na trudną sytuację 
finansową  mieszkańców. 
 

 
Odpowiedź na zapytania Jadwigi Fudala Sołtysa wsi Rowy 
1. – zgłosiła problem zalewania wodą ul. Kościelnej w Rowach 
 
Przyjmuję wniosek do rozwiązania. 
 
2. – brak oświetlenia przy Świetlicy w Rowach 
 
Wniosek przekaŜę do realizacji Dyrektorowi Gminnego Ośrodka 
Kultury .  

 
Odpowiedź na wniosek Bogdana Sikorskiego Sołtysa wsi Grabno 
– Zimowiska 
-  z wypowiedzi  poprzedników naleŜy stwierdzić , iŜ  istnieje problem 
niedroŜnych rowów na terenie całej gminy. Zarządy Dróg Powiatowych   i 
Wojewódzkich sprawę od siebie oddalają tłumacząc to w róŜny sposób. W 
związku z tym stawiam wniosek by Gmina przyjrzała się temu tematowi i 
problem wyjaśnić do końca. 
 
Odpowiedzi udzieliłam juŜ w tej samej sprawie Pani Sołtys z 
Przewłoki. 
 
 
Odpowiedź na wniosek Adama Kaźmierskiego Sołtysa wsi 
Wodnica 
- oczyścić staw i zasypane studzienki w m. Wodnica 
 
Wniosek przyjmuję do realizacji. 
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Odpowiedź na zapytanie Józefa Odnoczko Sołtysa wsi Zaleskie 
1. – kiedy będzie dokończona kanalizacja w m. Zaleskie 
 
W dniu wczorajszym wpłynęło pozwolenie na budowę kanalizacji 
Zaleskie – etap II i przystępujemy do poszukiwania środków z 
zewnątrz na realizację zadania. 
 
2. – ustawić  znak ograniczający prędkość przez wieś w m. Zaleskie  

 
Z wnioskiem wystąpimy do Zarządu Dróg Wojewódzkich celem 
rozpatrzenia . 

 
 
Odpowiedź na zapytanie Ryszarda Molendy Sołtysa wsi Dębina 
- zniszczone zejścia na plaŜę  w m. Dębina. Pozostała część zejść nie ma 
schodów i jest  przerwa co uniemoŜliwia  wejście na plaŜę. Zejścia zostały 
częściowo zabezpieczone przez pracowników interwencyjnych lecz nie jest to 
rozwiązaniem problemu.   PrzyjeŜdŜający turyści w soboty i niedziele nie mają 
moŜliwości zejścia  na plaŜę. 
 
Zejścia, które moŜna uratować zostaną naprawione grupą 
pracowników interwencyjnych. 
Nie będziemy odbudowywać zejść w okresie sztormowym 
poniewaŜ dalej będą niszczone przez przyrodę.  Odbudowa zejść 
pochłonęła by kwotę ca 1 mln zł, a środki te naleŜy przeznaczyć 
na naprawę zejść przed sezonem letnim, gdzie przebywać będzie 
duŜa liczba turystów. W przyszłości będziemy szukać  innych , 
trwałych rozwiązań, które oprą się siłom natury. 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady 
- czy ZUW złoŜył na piśmie, Ŝe zapewni odwiert studni i kto poniesie 

konsekwencje , jeŜeli ktoś stwierdzi, Ŝe ten odwiert jest 

niewystarczający i gmina będzie musiała dokonać nowego odwiertu 

studni. 
W którym dniu Pan Wójt podpisał umowę i porozumienie . 
 
 
Odpowiedź na zapytanie Barbary Molenda Sołtysa wsi Lędowo 
- kiedy będzie podłączona kanalizacja w Lędowie 
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 Na dzień dzisiejszy nie mogę wskazać terminu wykonania 

kanalizacji. Po opracowaniu wieloletniego planu inwestycyjnego 
będę znała przybliŜony- realny termin realizacji tej inwestycji. 

 
  
Ad. 11.      Wolne wnioski i informacje.  
 
  

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 

Rady w okresie międzysesyjnym tj. 
 

1. W dniu 22 -12-2006 r wpłynęła Uchwała Nr 267/IV/06 z 
dnia 14 -12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku w spr. opinii 
o proj. budŜetu Gminy Ustka na 2007 r wraz z informacją o 
stanie mienia komunalnego, prognozą długu i objaśnieniami 
Niniejszą uchwałę skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

2. W dniu 27 -12-2006 r wpłynęła Uchwała Nr 271/IV/06 z 
dnia 27 -12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku uznająca, Ŝe 
Gmina Ustka posiada moŜliwość wykupu obligacji 
komunalnych w łącznej wysokości 3 mln zł na warunkach 
określonych we wniosku 
Niniejszą uchwałę skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

3. W dniu 09 -01-2007 r wpłynęła skarga Stowarzyszenia 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej SŁUPIA do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku za 

pośrednictwem Rady Gminy Ustka  na bezczynność Rady 
Gminy w spr. usunięcia naruszenia interesu prawnego 
Stowarzyszenia przez Uchwały Rady Gminy Ustka Nr 
XXXVIII/384/2006 z dnia 29-09-2006 w spr. uchwalenia miej. 
planu zag. przestrz. dla cz. terenów połoŜonych w m. 
Duninowo, Pęplino i Nr XXXVIII/385/2006 z dnia 29-09-2006 
w spr. uchwalenia miej. planu zag. przestrz. dla cz. 
lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w m. MoŜdŜanowo – 
Starkowo. 
Przedmiotową skargę skierowałem do Urzędu Gminy i 

na Komisje Rady celem zapoznania..  
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4. W dniu 10 -01-2007 r wpłynęła Uchwała Nr 343/06 z dnia 
21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku stwierdzająca 
niewaŜność w cz. § 2 pkt. 1 Uchwały Nr II/7/06 Rady Gminy 
Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. podatku od nieruchomości, 
zwolnień od tego podatku na 2007 r 
Niniejszą uchwałę skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

5. W dniu 10 -01-2007 r wpłynęła Uchwała Nr 344/06 z dnia 
21-12-2006 r Kolegium RIO w Gdańsku stwierdzająca 
niewaŜność w cz. §  1 Uchwały Nr II/11/06 Rady Gminy 
Ustka z dnia 6-12-2006 w spr. ustalenia stawek opłaty 
miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu 
jej poboru 
Niniejszą uchwałę skierowałem na Komisje Rady celem 
zapoznania.  

 
6. W dniu 12 i 22 -01-2007 r   wpłynęły pisma z 

Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w spr. wyjaśnień w 
zakresie Uchwały Nr III/17/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 
22-12-2006 r w spr. zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków   
W przedmiocie sprawy udzieliłem stosownej 

odpowiedzi.  
 

7. W dniu 17 -01-2007 wpłynęło pismo Krajowego Związku 
Sołtysów Rzeczpospolitej Polskiej w Warszawie 
informujące , Ŝe w wyniku Walnego zdebrania Sołtysów 
zostały wybrane władze, której Prezesem został Julian 
Stącel z Woli Hankowskiej, a wiceprezesem – Jadwiga 
Fudala ze wsi Rowy. 

 
8. W dniu 18 i 22 -01-2007 wpłynęły pisma Krajowego Biura 

Wyborczego w Słupsku  i Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w spr. informacji o liczbie przypadków nie 
złoŜenie  w terminie  przez radnych oświadczeń 
majątkowych. 
W przedmiocie sprawy udzieliłem stosownych 

wyjaśnień. 
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9. W dniu 22 -01-2007 wpłynęła opinia Prawna od Wójta 

Gminy dot. ewentualnych roszczeń odszkodowawczych 
powstałych na skutek uwzględnienia skargi powszechnej 
opartej na przepisie  art. 101 ustawy o samorządzie 
gminnym. 
Przedmiotową opinię skierowałem na Komisje Rady 

celem zapoznania.  
 

Z Komisji Rewizyjnej wpłynął do mnie wniosek radnego Andrzeja 
Zawady – jaki jest zakres czynności i kompetencji 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Jakie względy faktyczne 
powodują, Ŝe musimy mieć dwóch wiceprzewodniczących Rady 
Gminy. Odpowiadam: 
1. Pierwszym względem jest Statut Rady Gminy, który mówi w 

-  § 26 pkt 2 : „Do wewnętrznych organów Rady naleŜą – 2 
Wiceprzewodniczący Rady” 

2. Zakres czynności Wiceprzewodniczących  
- § 29  brzmi:  Przewodniczący Rady, a przypadku jego 

nieobecności wiceprzewodniczący, w szczególności: zwołuje sesje 

Rady, przewodniczy obradom, kieruje obsługą kancelaryjną 

posiedzeń Rady, zarządza i przeprowadza głosowanie nad 

projektami uchwał, podpisuje uchwały Rady, czuwa nad 

zapewnieniem warunków niezbędnych do wykonywania przez 

radnych ich mandatu”.  
- § 32 brzmi : „Do obowiązków Wiceprzewodniczących Rady 

naleŜy wykonywanie zadań określonych przez ustawę lub Statut 

dla Przewodniczącego Rady w razie wakatu na stanowisku 

Przewodniczącego Rady”.  
- § 33 w brzmieniu: „Pod nieobecność Przewodniczącego Rady 

jego zadania wykonuje wyznaczony przez niego 
Wiceprzewodniczący Rady”  
- § 35 w brzmieniu „ Przewodniczący oraz Wiceprzewodniczący 

Rady koordynują z ramienia Rady pracami komisji” 
Ponadto informuję radnego, iŜ był Pan członkiem Komisji 
Statutowej , a ja wcześniej przekazywałem, Ŝe jeŜeli radni będą 

mieli jakiekolwiek uwagi w zakresie Statutu to naleŜy je 

wprowadzić.  
UwaŜam, Ŝe funkcje dwóch Wiceprzewodniczących są niezbędne 

poniewaŜ mają duŜo pracy nie tylko na Sesji, która trwa krótko i 

jeden raz w miesiącu.. Jest wiele róŜnych spotkań, w których  
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uczestniczą reprezentanci Rady poniewaŜ ja jako Przewodniczący 

nie miałbym fizycznej moŜliwości uczestniczenia we wszystkich 

spotkaniach.  Moi zastępcy uczestniczyli przynajmniej w pięciu 

zebraniach wiejskich. Ponadto oboje uczestniczą w dwóch 

Komisjach Rady. UwaŜam, Ŝe dwóch wiceprzewodniczących jest 

nieodzownych. Licząc koszty utrzymania dwóch 

wiceprzewodniczących , to w miesiącu grudniu pobrali oni 

mniejszą kwotę za diety niŜ „zwykli” radni. 
Przepraszam, Ŝe nie odpowiadam na piśmie lecz uwaŜam to za 

zbędne , a odpowiedziałem na Sesji przy udziale wszystkich 

radnych  
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwracam się z pytaniem do Sołtysów czy wyraŜają zgodę na 
udostępnianie przez Biuro Rady  swoich telefonów . 
 
Przewodniczący Rady  stwierdził , Ŝe nikt z Sołtysów na 
zastrzegł sobie udostępnianie swojego numery telefonu. 
 
 
Radny Andrzej Zawada 
- wniosek do Pani Wójt – jeŜeli będą dokonywane  zmiany w 
wieloletnim planie inwestycyjnym i  będzie  moŜliwość, to wnoszę by 
materiały te przekazywano  dla radnych i na Komisje o wiele 
wcześniej niŜ 7 dni przed Sesją 
 
- Panie Przewodniczący  ja nie stawiałem wniosku o zmniejszenie ilości 
wiceprzewodniczących,. Chciałem się tylko dowiedzieć jakie są ich 
obowiązki poza Statutem Gminy. Wynikało to z tego, Ŝe radny śabiński 
często mówił jak jest w innych gminach np. w mieście Słupsk jest jeden 
wiceprzewodniczący. Usłyszałem odpowiedź, są konkretne zadania i 
podział czynności. Rozumiem, dziękuję.  

 
 

 Radny Marian Korbiel  
      1. – zasygnalizował problem niedroŜnego przepustu w m. Gąbino 
 

   2. – zwrócił się o pomoc w załoŜeniu alarmu na Świetlicy w 
Gąbinie 
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  Radny Wiesław Kurowski 
  1. – dostarczyć tłuczeń na drogę Lędowo - Modlinek 

 
 

  Radna Jolanta Kostka 
1. – dostarczyć kruszywo na drogę dojazdową od Zakładu „TUKA” do 

stacji transformatorowej oraz od drogi głównej do boiska w Wodnicy 
 
2. – czy za rów pomiędzy budynkami 1-3 w Wodnicy przy drodze 

powiatowej odpowiadają mieszkańcy czy trzeba się zwrócić z 
pismem do Powiatu 

 
3. – prośba rodziców  - dzieci dojeŜdŜające do SP Nr 1 w Ustce – 1 x w 

tygodniu w poniedziałek autobus odjeŜdŜa spod szkoły o godz. 15 20  
i o tej samej godz. dzieci kończą lekcje. Czy jest moŜliwość, aby 
przesunąć odjazd autobusu o 10 min by dzieci nie wracały do domu 
pieszo 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- dla informacji przypomnę, iŜ w dzisiejszym porządku obrad, Rada 
przyjęła punkt 3 w brzmieniu: Interpelacje i zapytania. W tym 
punkcie naleŜy zgłaszać interpelacje i zapytania do Pani Wójt. 

Natomiast w punkcie 10 w brzmieniu: Odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania, Pani Wójt udziela odpowiedzi. Punkt 11 w brzmieniu: 
Wolne wnioski i informacje jak sama nazwa mówi moŜna podać 

wniosek i jeŜeli będzie wymagał głosowania to zostanie 

przegłosowany przez Radę,  moŜna przekazać informacje. W tym 

punkcie obrad  nie ma odpowiedzi na zadawane pytania lub wnioski. 
Na przyszłość proszę o przestrzeganie porządku obrad. 

 
 
 

Maria Weiwer Dyrektor SP w Gąbinie 
- nie jest wykonana droga   dojazdowa do szkoły i na Osieki , która 
jest droga powiatową. Proszę o interwencję w tej sprawie.  Z uwagi 
na uciąŜliwość dojścia do szkoły wnoszę o ograniczenie prędkości na 
tej drodze.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na Komisjach Rady wnioskowałam o pisemne ustosunkowanie się 

do moich propozycji w zakresie określenia dyŜurów radnych w 

świetlicach oraz stanowiska co do formalnej umowy z miastem Ustka. 
 
 

Ad. 12. Zakończenie obrad. 
 
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 1 1 45  zamknął IV Sesję Rady Gminy 
Ustka.  

 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


